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NAPIREND ELŐTTI FELSZÓLALÁS 

SSZ. TARTALMA HOZZÁSZÓLÁS 

1.    

Hohn Krisztina (LMP) 
„Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy segítse az 
önkormányzatokat a Területi Operatív Programban (TOP) elnyert 
pályázatok megvalósításában” 
Témája: területi operatív programok lebonyolítása. 

Bodó Sándor PM 
államtitkár 

  

2.    

Kocsis-Cake Olivio (Párbeszéd) 
„Aktuális ügyekről!” 
Témája: a paksi atomerőmű bővítése. 

Süli János a Paksi 
Atomerőmű két új 
blokkja 
tervezéséért, 
megépítéséért és 
üzembe 
helyezéséért felelős 
TNM 

  

3.    

Hajdu László (DK) 
„Ki és miért akadályozza az M3-as autópálya XV. kerületi szakaszán a 
zajvédő fal megépítését?” 
Témája: zajvédő fal építése az M3-as mentén. 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

  

4.    

Bangóné Borbély Ildikó (MSZP) 
„Ide tényleg orvos kell - a tízparancsolat, mint népegészségügyi 
program” 
Témája: az egészségügyi ellátórendszer állapota. 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

  

5.    

Z. Kárpát Dániel (Jobbik) 
„Mentőöv vagy szabadság?” 
Témája: a kilakoltatások leállítása. 

Völner Pál IM 
államtitkár 

  

6.    

Dr. Rétvári Bence (KDNP) 
„Nyílt társadalom vagy közösségi társadalom?” 
Témája: a Migration Aid párttá alakulása. 

dr. Tuzson Bence 
közigazgatásért, 
közszolgáltatásokért 
és tájékoztatásért 
felelős államtitkár 
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7.    

Hubay György (Fidesz) 
„Határvédelem Salzburg után” 
Témája: EU-csúcs a határvédelemről. 

Dömötör Csaba MK 
államtitkár 

  

 

BEJELENTÉS 

SSZ. TARTALMA 

1.   

2018. február 1-jén az orosz nemzetiség honos népcsoporttá nyilvánítása tárgyában az alábbi 
kezdeményezés érkezett a Nemzeti Választási Bizottsághoz. „Alulírott magyar állampolgárok 
aláírásunkkal bizonyságot teszünk arról, hogy a nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXIX. 
törvény 1. § (1) bekezdésében foglalt feltételeknek megfelelünk, és a (2) bekezdés alapján úgy 
nyilatkozunk, hogy a magyarországi orosz kisebbséghez tartozunk. A törvény 148. § (3) bekezdése 
alapján kezdeményezzük és kérjük a tisztelt Országgyűléstől az orosz nemzetiség Magyarországon 
honos népcsoporttá nyilvánítását, és ennek megfelelően indítványozzuk, hogy a törvény 1. számú 
mellékletében megnevezett nemzetiségek felsorolását az orosz nemzetiséggel egészítse ki.” Eddig a 
kezdeményezés szövege.  
A kezdeményezést a Nemzeti Választási Bizottság 2018. február 16-án meghozott 115/2018. számú 
határozatával hitelesítette, amely döntés jogorvoslat hiányában 2018. március 5-én jogerőre 
emelkedett. Az aláírásgyűjtésre nyitva álló határidőt követően meghozott, az aláírás-ellenőrzés 
eredményéről szóló 1028/2018. számú NVB-határozat 2018. szeptember 17-én emelkedett 
jogerőre. A kezdeményezést H/1515. sorszámon a honlapon megismerhetik. A kezdeményezésről az 
Országgyűlés későbbi ülésén fog dönteni. 

 

 

KÉRDÉS 

ISZ. 
TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT) VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

K/789 

APÁTI ISTVÁN (Jobbik)  

" Mikor szólal meg a 

vészcsengő? Mikor veszik észre, 

hogy az egyre nagyobb 

munkaerőhiány végképp 

tönkreteszi a családi 

gazdaságokat? " címmel 

az agrárminiszterhez 

Farkas Sándor 
AM államtitkár 

Elhangzott 
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K/1491 

SZABÓ SÁNDOR (MSZP) 

" Miért nem biztosítanak 

elegendő forrást a 

településeknek önkormányzati 

kötelező feladatuk ellátására? " 

címmel 

a belügyminiszterhez 

Pogácsás Tibor 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/1582 

LÁSZLÓ IMRE (DK) 

" Hány helyen van veszélyben az 

egészségügyi ellátás biztonsága? 

" címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/1560 

DEMETER MÁRTA (LMP) 

" Megteszi-e a kormány a 

szükséges intézkedéseket, hogy 

ne hagyják el tömegesen a 

rendőrök a pályát? " címmel 

a belügyminiszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/1447 

TORDAI BENCE (Párbeszéd) 

" 750 ezer magyar gyermek él a 

létminimum alatt - jól van ez így 

a kormány szerint? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/1578 

SIMON RÓBERT BALÁZS (Fidesz) 

" Számíthatnak-e Magyarország 

kormányának támogatásra a 

következő időszakban is az 

autóipar hazai szereplői? " 

címmel 

a külgazdasági és 

külügyminiszterhez 

Menczer Tamás 
KKM államtitkár 

Elhangzott 

K/814 

POTOCSKÁNÉ KŐRÖSI ANITA 

(Jobbik) 

" Mikor vehetik végre igénybe 

Siófok, Balatonfüred és 

Keszthely lakosai, valamint a 

desztinációban tartózkodó 

vendégek a beígért elektromos 

buszokat? " címmel 

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 
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K/1564 

MOLNÁR GYULA (MSZP) 

" Mit kíván tenni az M0 autóút, 

valamint a Kelenföld-

Százhalombatta vasúti 

vonalszakasz felújítása során 

tapasztalható közlekedési káosz 

enyhítése érdekében? " címmel 

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 

K/733 

SZÉKELY SÁNDOR (DK) 

" Mi akadályozza a kormányt az 

otthoni ápolás foglalkoztatási 

jogviszonyként történő 

elismerésében? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/1519 

UNGÁR PÉTER (LMP) 

" Hogyan képviseli a Nagy 

Brittaniában dolgozó magyarok 

érdekeit a kormány? " címmel 

a külgazdasági és 

külügyminiszterhez 

Menczer Tamás 
KKM államtitkár 

Elhangzott 

K/1119 

KOCSIS-CAKE OLIVIO (Párbeszéd) 

" Várhatóak-e fejlesztések a 

Magyar Államvasutak nyári 

járatainak üzemelése kapcsán? " 

címmel 

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 

K/1580 

ÁGH PÉTER (Fidesz) 

" Hogyan alakulna 

Magyarország jövője, önálló 

határvédelmi rendszerének 

feladása esetén? " címmel 

a belügyminiszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/1579 

FARKAS GERGELY (Jobbik) 

" Családbarát kormány? - Miért 

különböztetik meg hátrányosan 

a diákhiteles fiatal édesapákat? " 

címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 
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K/1562 

KORÓZS LAJOS (MSZP) 

" A kormányzat politikai alapon 

kinevezetett pártkatonái közül 

mennyit akar kirúgni a 

bürokráciacsökkentés 

érdekében! " címmel 

a Miniszterelnökséget vezető 

miniszterhez 

Potápi Árpád 
János Európai 
uniós politikák 
kialakításáért és 
koordinációjáért 
felelős 
államtitkár 

Elhangzott 

K/1581 

VARJU LÁSZLÓ (DK) 

" Miért veszik vissza a tűzifa-

juttatás felét? " címmel 

a belügyminiszterhez 

Pogácsás Tibor 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/1577 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Orosz demokrácia, kínai 

környezetvédelem? " címmel 

az agrárminiszterhez 

Farkas Sándor 
AM államtitkár 

Elhangzott 

K/797 

RIG LAJOS (Jobbik) 

" Milyen hosszúak a várólisták a 

Fideszes dimenzióban? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/1576 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Várható-e hatékony lépés a 

kormánytól a műanyaghulladék 

visszaszorítása érdekében úgy, 

hogy közben megoldást is 

találnak a problémára? " címmel 

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 

K/1559 

BANA TIBOR (Jobbik) 

" Milyen megszorításokat tervez 

a kormány, ha a korrupció 

elképesztő mértéke miatt az EU 

csökkenti az uniós forrásokat? " 

címmel 

az igazságügyminiszterhez 

Dr. Völner Pál 
IM államtitkár 

Elhangzott 
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K/1558 

JAKAB PÉTER (Jobbik) 

" Mikor szakít a kormány az 

alacsony bérek politikájával? " 

címmel 

a pénzügyminiszterhez 

Bodó Sándor PM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/1584 

FARKAS FÉLIX (roma nemzetiségi 

szószóló) 

" Törvényes volt-e a Sargentini-

jelentés elfogadősa?” címmel 

az igazságügyminiszterhez 

Dr. Völner Pál 
IM államtitkár 

Elhangzott 

 

AZONNALI KÉRDÉS 

ISZ. 
TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT) VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

A/1613 

SNEIDER TAMÁS (Jobbik), 

GYÖNGYÖSI MÁRTON (Jobbik) 

" Mennyire hiteles a kormány 

politikája? " címmel  

a miniszterelnökhöz 

Dr. Semjén Zsolt 
miniszterelnök-
helyettes 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/1464 

STUMMER JÁNOS (Jobbik) 

" Meddig terjed saját miniszteri 

felelőssége? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/1614 

JAKAB PÉTER (Jobbik) 

" Mennyire hiteles a kormány 

politikája? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Semjén Zsolt 
miniszterelnök-
helyettes 

Elhangzott 

A/1621 

KORÓZS LAJOS (MSZP) 

" Minden nagyon szép, minden 

nagyon jó, mindennel meg 

vannak elégedve? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Semjén Zsolt 
miniszterelnök-
helyettes 

Elhangzott 
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A/1610 

GRÉCZY ZSOLT (DK) 

" Találtak már olyan jobboldali 

művészt, akit a kultúrharc fog 

megmenteni az elnyomástól? " 

címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

A/1618 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Mi lesz velük? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Semjén Zsolt 
miniszterelnök-
helyettes 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/1619 

CSÁRDI ANTAL (LMP) 

" Mit tesz a kormány a lakhatási 

gondok megoldására? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Semjén Zsolt 
miniszterelnök-
helyettes 

Elhangzott 

A/1617 

BURÁNY SÁNDOR (Párbeszéd) 

" A kőbányai droghelyzetről! " 

címmel 

a belügyminiszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 

A/1623 

SIMON RÓBERT BALÁZS (Fidesz) 

" Milyen érdekek mentén 

állhatnak ki még mindig a 

baloldali pártok Czeglédy Csaba 

mellett? " címmel 

az igazságügyminiszterhez 

Völner Pál IM 
államtitkár 

Elhangzott 

A/1615 

RIG LAJOS (Jobbik) 

" Mennyire hiteles a kormány 

politikája? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

A/1620 

NACSA LŐRINC (KDNP) 

" Milyen sport-infrastrukturális 

beruházással támogatja a 

Kormány a lakosság szabadidős 

sporttevékenységét? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Dr. Szabó Tünde 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 
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A/1622 

BANGÓNÉ BORBÉLY ILDIKÓ 

(MSZP) 

" A jövőd azon múlik, hogy hol 

élsz? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Semjén Zsolt 
miniszterelnök-
helyettes 

Elhangzott 

 

NAPIREND UTÁNI FELSZÓLALÁS 

SSZ. TARTALMA HOZZÁSZÓLÁS 

1.    

Farkas Félix (roma nemzetiségi szószóló) 
„A Magyarországon élő roma nemzetiség valódi védelme a Sargentini-
jelentésben foglaltakkal szemben” 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

2.    

Ungár Péter (LMP) 
„A nyugat királynője 3.” 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

3.    

Ágh Péter (Fidesz) 
„750 éves Répcelak” 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

4.    

Dr. Fülöp Erik (Jobbik) 
„Ki a felelőse a tiszaföldvári sertéshorrornak?” 

Völner Pál IM 
államtitkár 

  

5.    

Z. Kárpát Dániel (Jobbik) 
„Meddig még?” 

Völner Pál IM 
államtitkár 

  

6.    
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Ander Balázs (Jobbik) 
„Megtizedelve, avagy akikért már nem szól a harang” 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

7.    

Dr. Szél Bernadett 
„A gyermekek érdekei mindenek felett állnak” 

Völner Pál IM 
államtitkár 

  

8.    

Schmuck Erzsébet (LMP) 
„Az autóipar helyett miért nem az emberek érdekét képviseli a kormány 
Brüsszelben?” 

Völner Pál IM 
államtitkár 

 
 

9.   

Szabó Szabolcs (LMP) 
„Kész-e tenni a kormány, hogy a jövőben ne alakulhasson ki olyan 
közlekedési káosz, ami idén érintette a Csepel-szigetet, Dél-Budapestet, 
és dél- pesti agglomerációt?” 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

 
 

10.   

Hohn Krisztina (LMP) 
„Nem lehet elkerülni az elkerülő út ügyét” 

Völner Pál IM 
államtitkár 

  

 

EGYÉB INFORMÁCIÓK 

 

Az őszi ülésszak következő ülésére várhatóan október 1-jén kerül sor. 

 


